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Vragen van de lid Tony van Dijck (PVV) aan de minister van Financiën over onveilige
banken op de Nederlandse spaarmarkt. (Ingezonden 29 januari 2010)
 
1
Heeft u kennisgenomen van de uitspraak van de heer Bert Heemskerk dat er nog steeds
onveilige banken actief zijn op de Nederlandse spaarmarkt? 1)
 
2
Kunt u aangeven of dit bericht waar is? Om welke banken gaat het dan?
 
3
Deelt u de mening dat buitenlandse banken, die vallen onder het Nederlandse
depositogarantiestelsel, volledig aan het Nederlandse toezicht onderworpen dienen te zijn?
 
4
Kunt u garanderen dat het Icesave-debacle zich niet meer kan herhalen in Nederland? Zo nee,
welke maatregelen gaat u dan ondernemen?
 
5
Hoe kan worden voorkomen dat dochters van buitenlandse banken in een faillissement
worden meegezogen, waardoor de Nederlandse samenleving ernstig wordt gedupeerd? 
 
6
Hoe gaat u ervoor zorgen dat ook bijkantoren van buitenlandse instellingen volledig onder
Nederlands toezicht worden gebracht?
 
 
1) de Volkskrant, 28 januari 2010 
 
 
 


